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TDK'DA TÜRKLERİN SORUNLARI DA DİLE GETİRİLDİ
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Kosova Haber (27 Temmuz 2017)

Kosova Cumhurbaşkanı Hashim Thaçinin başkanlığında, Çarşamba günü Topluluklar Danışma 
Konseyi-TDK üyeleri bir araya geldi.

Toplantıda açılış konuşmasını yapan Cumhurbaşkanı Thaçi, çalışmalarının büyük bir bölümünü 
Kosovada yaşayan tüm toplulukların arasındaki iç diyalogun takdim edilmesi ile ilerletilmesine 
adadığını belirtti.
Konuşmasının devamında Thaçi özetle şunları dedi:
Topluluklar Danışma Konseyi ile siz değerli üyelerle görüşmenin yapılması, iç diyaloğun takdim 
edilmesi için en iyi olanaklardan biridir. Topluluklar Danışma Konseyi, Kosovadaki toplulukların 
kaygılarının ortaya atılması ve toplulukların karşılaşmış olduğu sorunların bir an önce giderilmesi 
için oldukça değerli Konseylerden biridir. Şunu belirtmem gerekir ki, Kosova Cumhuriyeti 
Cumhurbaşkanlık Ofisi her zaman çalışmalarınızı destekleyecek ve toplulukların sorunlarının 
çözümlenmesi doğrultusunda gereken çabayı sunmuş olacaktır. Toplulukların sorunlarıyla ilgili 
sorunlar ortaya atılıp, onlar kurumlar tarafından çözümlenmiş olacaktır, ama tabi ki konuyla ilgili ilk 
adım sizin tarafınızdan atılmalıdır. Din, ırk, etnik ve cinsiyet ayrımı gözetmeksizin Kosova, ülkede 
yaşayan tüm vatandaşların evidir. Biz, azınlık toplulukların haklarını garanti altına alan bir devlet 
olduğumuza göre, başta şahsım olmak üzere, Kosovadaki tüm kurum ve kuruluşlar bu yönde üstün 
seferberlik göstermelidir. Bununla birlikte hepimiz, ulusal mensubiyet ayrımı yapılmaksızın 
herkesin eşit haklara sahip olması ve hür yaşamasından yanayız.

Toplantının devamında Konsey üyeleri, kendi topluluklarının karşılaşmış olduğu sorunları ortaya 
attı. Topluluklar Danışma Konseyinde Türkleri temsil eden üyeler, işsizlik sorununu dile getirip, bazı 
Bakanlıklarda topluluklara ayrılan yüzde 10luk orana saygının gösterilmediğini belirttiler. Bununla 
birlikte, 30 yıllık yayın hayatı olan Kosovalı Türklerin TAN Gazetesinin, 1999 yılında patlak veren 
savaştan sonra artık yayınlanmadığını ve bununla ilgili  gereken adımların atılmasının önemli 
olduğuna vurgu yaptılar. 
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